
 

                                          Z á p i s n i c a     č.  4/2019 

zo zasadnutia mimoriadneho Obecného zastupiteľstva                        

konaného dňa 16.08.2019 o 18:00 hodine 

________________________________________________________________ 
Prítomní :   

Stanislav Volanský, Ing. Marek Gombik, Radoslav Lörinc, Ing. Natália Krajňáková, Ján Žiga, 

Martin Katuša, Peter Ivanecký  Mgr. Róbert Róba  
 

 

 
 

    Mimoriadne zasadnutie OZ sa konalo dňa 16.08.2019 (piatok) o 18,00 hod. v budove 

Obecného úradu, v súlade s § 12, ods.3 2. vety zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov.  

Návrh programu: 

1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu zasadnutia. 

4. Financovanie rekonštrukcie ZŠ z prostriedkov Úradu vlády SR  

5. Úprava rozpočtu – financovanie projektu na rekonštrukciu ZŠ 

6. Diskusia a rôzne 

7. Záver  

Zasadnutie OZ otvoril a prítomných privítal Stanislav Volanský starosta obce Abranovce  

Za zapisovateľa bol určený Martin Katuša   

Za overovateľov poslanci:  Ing. Marek Gombik, Radoslav Lörinc 

K bodu č. 3 

Schválenie programu zasadnutia OZ : Starosta obce predniesol program zasadnutia OZ  

Program zasadnutia OZ bol jednohlasne schválený  

Hlasovanie:    za  ...   6,         proti  .... 0,       zdržal sa ...  0 

 

K bodu č. 4 

Financovanie rekonštrukcie ZŠ z prostriedkov Úradu vlády SR.  

Starosta obce prítomných informoval o možnosti zapojiť sa do projektu realizovaného cez 

Úrad vlády SR cez ktorého projekt je možné žiadať prístavbu a rekonštrukciu miestnej ZŠ. 

Výška finančných prostriedkov je do 150.000 €. Na to, aby sa obec do projektu mohla 

zapojiť, je potrebné podať žiadosť a taktiež podať projektovú dokumentáciu ktorá by mala 

stáť cca 14.000 € s toho by po schválení projektu polovicu tejto sumy ( cca 7.000 € ) ÚV obci 

vrátil. Starosta ďalej informoval o nutnosti realizovať rekonštrukciu ZŠ, keďže strecha 

budovy na veľa miestach zateká, s budove sa nenachádza sociálne zariadenie pre pedagógov, 

nie sú tam kabinety, riaditeľňa a zborovňa a táto budova už postačuje kapacitne spĺňať limity, 

keďže návštevnosť ZŠ má stúpajúcu tendenciu. Prístavba by bola realizovaná zdvihnutím 

strechy a teda dobudovaním ďalšieho poschodia. Starosta ďalej informoval, že už prebehlo 

jednanie s kompetentnými ktorý sa boli na objekt ZŠ pozrieť. Fyzická realizácia prestavby ZŠ 



 

by sa mala zaťať realizovať na jar v roku 2020 a to tak, aby bol vyučovací proces žiakov čím 

najmenej obmedzený. Starosta ďalej informoval o tom, že financovanie na projektovú 

dokumentáciu, ktorú požaduje ÚV SR  ( cca 14.000 € ) by sa realizovalo z prebytku obce.  

Ing. Krajňáková podotkla, že starosta obce nepredložil prítomným žiadnu PD a teda nevedia 

o čom majú hlasovať, informovala sa o tom odkiaľ bude 150.000 na prístavbu a akú 

spoluúčasť má obec. Starosta ju informoval, že spoluúčasť je nulová, a materály ako PD 

nemá, keďže sa ide rozhodovať o tom, či obec dá túto PD vypracovať. Ing. Krajňáková ďalej 

žiadala hlasovať o tom, aby poslanci mali k dispozícii potrebné dokumenty pred začatím OZ 

aspoň pri investičných výdavkoch. Starosta obce sa informoval u ostatných poslancov, či 

budú o tomto návrhu hlasovať. Keďže súhlasili starosta obce navrhol hlasovať:  

súhlasíte s tým aby pri minimálne investičných veciach boli pred zasadnutím OZ pripravené 

materiály?  

Hlasovanie:    za  ...   1 ( Ing. Krajňáková) ,  proti  .... 5,       zdržal sa ...  0.  

po hlasovaní poslanci uviedli, že starosta im dokumenty vždy predloží ak ich má k dispozícii.  

 

K bodu č.5  

Úprava rozpočtu – financovanie projektu na rekonštrukciu ZŠ.  

Keďže starosta informoval o zámere realizovať prístavbu a rekonštrukciu ZŠ v predošlom 

bode pristúpil na hlasovanie o úprave rozpočtu a teda vyčlenení financií vo výške 14.000 € 

z prebytku obce na projektovú dokumentáciu  

Hlasovanie:    za  ...   5,         proti  .... 0,       zdržal sa ...  1 ( Ing. Krajňáková)  

 

Uznesenie č. 25/4/2019  

Obecné zastupiteľstvo v Abranovciach schvaľuje 

Vyčlenenie finančných prostriedkov v sume 14.000 € na projektovú dokumentáciu potrebnú 

k realizácii rekonštrukcie a prístavby ZŠ z finančného prebytku obce.   

 

Hlasovanie:    za  ...   5,         proti  .... 0,       zdržal sa ...  1 ( Ing, Krajňáková)  

 

 

K bodu č. 6 

Diskusia a rôzne :  

V diskusii sa hovorilo o zabezpečení obedov pre deti ZŠ, keďže od 01.09.2019 má každé 

dieťa navštevujúce ZŠ nárok na obed zadarmo, Keďže obec nemá kapacitu na varenie obedov 

budú obedy riešené ako suché, čo zákon nevylučuje. Tak isto to budú mať riešené aj okolité 

obce.  

Poslanec J. Žiga sa informoval o chodníku pri rómskej osade. Starosta ho informoval, že 

projektová dokumentácia bola podaná, Trasu bol zamerať aj geodet, ale keďže sa nemohol 

napojiť na signál z družice je potrebné výškové zameranie, čo bude v dohľadnej dobe 

realizované. Starosta prítomných informoval a prebiehajúcich prácach v KD ( maľovanie) 

keďže sa blíži slávnosť posviacky obnoveného chrámu v obci. ďalej informoval o tom, že 

projekt na prístavbu KD ktorý bol podaný neprešiel.  

Do diskusie sa prihlásila p. Krajňáková, ktorá upozornila poslancov, že Ing. Krajňáková 

myslela svoj zámer hlasovať o predložení dokumentov pred OZ tak, že sa to má týkať len 

investičných vecí.  

Ďalej sa do diskusie pridala aj Ing. Krajňáková, ktorá žiadala stiahnuť svoj návrh ( bod 4. 

zápisnice), kde sa hlasovalo o tom aby pri minimálne investičných veciach dostávali poslanci 



 

podklady dopredu. Ing. Krajňáková požiadala starostu obce aby im tieto doklady dával 

dopredu a poukázala na to, že keď sa kupoval pozemok dostali len mapu, čo podľa nej nie je 

dostačujúci podklad, ďalej informovala poslancov o liste ktorý jej zaslal starosta obce ako 

odpoveď na jej list a poukázala na to, že ona ako overovateľka zápisnice č.3/2019 ju 

nepodpísala. Starosta ju informoval o to, že jej pripomienky vzal na vedomie.  

K bodu č. 7  

 Starosta prítomným poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

 

 

Zapísal : Martin Katuša  

 

Overovatelia : Ing. Marek Gombik 

                               Radoslav Lörinc                                                                 Stanislav Volanský  

                                                                                                                                 starosta obce  

 


